

COMMUNICATE WITH PARENTS
Supercharge Your Fundraiser Participation!

Parent letters are an important part of your fundraiser for a number of reasons. They give you a chance to communicate why you are fundraising and why everyone's participation is important. Make sure your parent letter includes the following:

- Why you're raising money
- What is your goal?
- When the fundraiser starts and ends
- When the money is due and how it can be paid
- Which WFC product is being sold and how much each box and each bar costs
- What your sellers earn for participating
- Thank them for their support

<<Sample Parent Letter attached in pdf format>>

Sharing as much information about the fundraiser as possible gets the parents up to speed and helps gain their support selling.

Your World's Finest Chocolate Fundraising Specialist will help you design your perfect Parent Letter, so contact them today!

COMMUNIQUER AVEC LES PARENTS
Boostez votre participation à la campagne de financement !

Les lettres aux parents sont une partie importante de votre campagne de financement pour plusieurs raisons. Ils vous donnent l'occasion d'expliquer pourquoi vous collectez des fonds et pourquoi la participation de chacun est importante. Assurez-vous que votre lettre aux parents comprend les éléments suivants :

- Pourquoi vous collectez des fonds?
- Quel est votre but?
- À quelle date la campagne de financement commence et quand se termine-t-elle?
- À quel moment l'argent est-il dû et comment peut-il être payé?
- Quel produit WFC est vendu et combien coûte chaque boîte et chaque barre?
- Ce que vos vendeurs gagnent en participant?
- Remerciez-les pour leur soutien

Partager autant d'informations que possible sur la campagne de financement permet aux parents d'être au courant et d'obtenir leur soutien pour la vente.

Votre spécialiste en campagne de financement pour Chocolat Le Meilleur au Monde vous aidera à concevoir votre lettre parfaite aux parents, alors contactez-les dès aujourd'hui !